

REPORT TO THE HOUSE

Friday, May 27, 1988

The Standing Committee On Management and Members' Services has the honour to present its

THIRD REPORT

In accordance with its Order of Reference of Tuesday, February 23, 1988, your Committee has considered Vote 5 under PARLIAMENT in the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1989 and reports the same.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 3 which includes this report*) is tabled.

Respectfully submitted,

MARCEL PRUD'HOMME,
Chairman.

RAPPORT À LA CHAMBRE

Le vendredi 27 mai 1988

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés a l'honneur de présenter son

TROISIÈME RAPPORT

Conformément à son Ordre de renvoi du mardi 23 février 1988, votre Comité a étudié le crédit 5 sous la rubrique PARLEMENT dans le Budget des dépenses principal pour l'année financière se terminant le 31 mars 1989 et en fait rapport.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicule n° 3 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

Respectueusement soumis,

Le président,
MARCEL PRUD'HOMME.